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N3N '8Ja.iid€ M3'l:3 8 '"0- 7 J!Jd7, , Toan, ) Grahm, OIQ3 Svant.Jrd ocr Uri ~~lli'f 

&.en Er,gman r~u-e att han av-gar sorr sup,preant 'rån s!yrels.e, 

2 Fc::eqående oro~oko 
Prottx~ god~ändes 

3. Godkännande av dagordnma 

Dagordmng godkändes 

4. Ekonomi 
4 .1 Efte< var träff med Handelsbanken funderar V1 deras förslag att spara pen~ar med 

bra ränta , ett placerings.konto Vi kommer att ta upp denna fråga till årsstämman 

5 Rapporter 

5.1 Elstolpar projekt rullar på. 

5.2 Årsredovisning och revisionsberättelse ligger på hemsidan och har delats ut 1111 

medlemmarna som saknar e-postadress. Judith dubbelkollar grovsopors 

upphämtnings pris och om vi egentligen behöver tre kärl. 

5.3 Judith och Ulf köper allt som det behövs till förtäring efter årsstämman. 

6 . Övriga frågor 

6.1 Förening tar hand om alla gemensamma häckar i framsidan och buskar på 

backsidan. Avvaktar vi på en offert angående häckklippning på hela fastighet. 

Underhållnings information kommer att delas ut t ill nedervånings medlemmar. 

6.2 Styrelse godkänner offert om trädfällning. 

6.3 Styrelsen har kommit överens med två företag angående solceller. Vi har 

möjlighet på årsstämma under punkt 18 att informera medlemmar och rösta hur går 

vi vidare med detta projekt. 

6.4 Styrelsen beställer algsanering på taket. 

6.5 Föreningen har fått el stöd från Skatteverket. Styrelsen går ut med infonnation 

om hur har vi tänkt hantera el-stödet på årsstämman. 

6.6 Styrelsen gör en omröstning om höjning av arvoden på årsstämman. Efter en 

tvist om vilka som skall ha fast arvode beslutade Olga S att hon inte längre vill delta i 

styrelsen. 

6.7 Styrelse kommer informera om att säljare och köpare i samband med försäljning 

får lösa elavgifter själva. 
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6.8 Styrelse ska försöka ha bättre koll på bilar som parkerar länge i Tapetrabattens 3 
privat området. Online felanmälan finns på: 
https //dedu se/c.Jeduwebextern/NorcJ icl evelParking/#1/ 

7. Nästa möte bestämmer styrelsen efter årsstämman. 

Protokollförare 

Maria Biliouri 

Justeringsmän 

elander Judith Grahm 
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